



**SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)**

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon, Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk

School Website: www.seksswk.edu.hk

---

---

**Parents' Letter No. 9**

15 January 2018

Dear Parent/Guardian,

**Half-yearly Post-Examination Activities, Life Planning Exhibition-cum-Parent Talk and Parents' Day**

Please be informed of the following matters:

**1. Half-yearly Post-Examination Activities**

Please be informed that half-yearly post-examination activities will be arranged for all students on 23 January 2018. School will start at 8:15 am and end at 12:25 pm. In order to disseminate the heart health message to our students and encourage them to do regular exercise, a fun-filled dynamic programme, called "Jump Off Day and Fund Raising Event" will also be launched on 23 January 2018. This programme is supported by the Education Bureau (EDB) and the Department of Health. The fund raised will be used for Heart Health Promotion, such as operating the Jump Rope for Heart Programme and organizing heart health promotional activities.

**2. Parents' Day 2017/2018**

To foster closer home-school co-operation and to offer better guidance to individual students, the Annual Parents' Day is scheduled to be held from **2:30 pm to 8:00 pm on Friday, 9 February 2018**. Parents/Guardians are cordially invited to come and discuss with the Class Teacher the academic progress and conduct of your child/ward at school, and to collect his/her Half-yearly Examination Report Sheet. Students are strongly advised to come with parents/guardians on Parents' Day and **all students should be in proper school uniform**.

Please select a time slot in the attached Reply Slip to indicate the time you will be coming. The attached **Reply Slip should be returned to the Class Teacher on or before 30 January 2018**.

On Parents' Day, display boards on students' achievements and the pursuits of S6 graduates will be exhibited. At the same time, a mini Parents' Library at Room 111 will be operated for parents to borrow books on parenting.

Thank you for your cooperation in making this a successful event. Looking forward to seeing you on Parents' Day.

### **3. “Planning Ahead” Life Planning Exhibition cum Parent Talk for Non-Chinese Speaking Parents and Students**

The Committee on Home-School Co-operation, the Police Public Relations Branch of the Hong Kong Police Force, Hong Kong Examinations and Assessment Authority and Sir Ellis Kadoorie Secondary School (West Kowloon) will jointly organise a life planning exhibition-cum-parent talk in the evening of 9 February 2018 at our school for Non-Chinese Speaking (NCS) parents and their children in the district. Details of the activity are as follows:

Date: 9 February 2018 (Friday)

Time: 5:00 pm – 6:30 pm

Venue: Sir Ellis Kadoorie Secondary School (West Kowloon)

Content: **(1) Talk**

- Introduction on support for NCS students by Hong Kong Police Force and sharing by Non-ethnic Chinese police officers
- Examination Services for NCS candidates by Hong Kong Examinations and Assessment Authority speakers
- Introduction and sharing on life planning for NCS students by Sir Ellis Kadoorie Secondary School (West Kowloon)

**(2) Exhibition**

- Introduction of “Junior Police Call” scheme, “Project Gemstone” and “Project HIMALAYA” of Hong Kong Police Force
- Leaflets of examination services will be distributed by Hong Kong Examinations and Assessment Authority
- Multiple pathways for NCS students

You are cordially invited to attend the Life Planning Exhibition cum Parent Talk. If you are attending, please indicate the number of seats you would like to reserve for the event by completing and returning the reply slip on or before 30 January 2018.

Yours faithfully,

(YEUNG KWONG Mong-ha)  
Principal

**官立嘉道理爵士中學（西九龍）**  
**二零一七至二零一八年度 第九號家長信撮要**

**1. 上學期試後活動**

二零一八年一月廿三日為上學期試後活動日，上課時間為上午 8 時 15 分至下午 12 時 25 分。為了向同學灌輸正確的心臟健康訊息，「跳繩同樂日及籌款活動」將於上學期試後活動日舉行，是次活動得教育局及衛生署全力支持。學校籌得的善款，將撥入香港心臟專科學院基金，作為日後心臟健康推廣活動的經費。

**2. 2017/2018 年度學校家長日**

為加強學校與家庭的聯繫和溝通，讓家長或監護人對 貴子弟在學校的表現及成績有更深入的了解，本校訂於 **2018 年 2 月 9 日（星期五）下午 2:30 至 8:00** 舉行家長日。當天各班班主任將派發成績表（中一至中五級），並跟家長或監護人面談。一樓學生活動室(111 室)將會擺放展板介紹同學的卓越成就和中六畢業生的出路；亦備有親子圖書，以供借閱。

子女能夠愉快學習，全賴家校的共同努力。盼能抽空出席家長日。隨函附上回條，請於 **1 月 30 日** 或之前填妥，並囑 貴子弟交回班主任。

**3. 夢想飛行·與孩子規劃未來」非華語學生生涯規劃展覽暨家長講座**

家庭與學校合作事宜委員會、香港警務處警察公共關係科、香港考試及評核局與官立嘉道理爵士中學(西九龍)將於本年 2 月 9 日下午於官立嘉道理爵士中學(西九龍)合辦生涯規劃展覽暨家長講座，讓新界西及油尖旺區的非華語家長和學生了解現時的考試制度及升學就業出路。有關活動的詳情如下：

日期： 2018 年 2 月 9 日（星期五）

時間： 下午 5 時至 6 時 30 分

地點： 官立嘉道理爵士中學(西九龍)

內容： 家長講座及展覽

**REPLY SLIP**  
**Parents' Day (PL No. 9)**

(To be returned on or before Tuesday, 30 January 2018)

To: Principal

Sir Ellis Kadoorie Secondary School (West Kowloon)

I acknowledge receipt of Parents' Letter No. 9 regarding Parents' Day and have noted the contents therein.

\*I will attend the Parents' Day on Friday, 9 February 2018 at the indicated time slot.

\*I will not attend the Parents' Day on Friday, 9 February 2018.

Reason: \_\_\_\_\_

Time	Please put a ( ✓ ) against the period of time that is most convenient for you
2:30 p.m. – 3:00 p.m.	
3:00 p.m. – 3:30 p.m.	
3:30 p.m. – 4:00 p.m.	
4:00 p.m. – 4:30 p.m.	Break
4:30 p.m. – 5:00 p.m.	
5:00 p.m. – 5:30 p.m.	
5:30 p.m. – 6:00 p.m.	
6:00 p.m. – 6:30 p.m.	Break
6:30 p.m. – 7:00 p.m.	
7:00 p.m. – 7:30 p.m.	
7:30 p.m. – 8:00 p.m.	

\*I will attend the Life Planning Exhibition cum Parent Talk from 5:00 pm - 6:30 pm.

Please reserve \_\_\_\_\_ seats for me.

Parent's/Guardian's Signature: \_\_\_\_\_

Parent's/Guardian's Name: \_\_\_\_\_

(IN BLOCK LETTERS)

Contact Phone No. \_\_\_\_\_

Student's Name: \_\_\_\_\_

(IN BLOCK LETTERS)

Class & Class No.: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

*\* Please put a tick in the appropriate boxes.*

校長：

本人已知悉第九號家長信內容及家長日事宜，現決定如下：

\*本人將會出席 貴校於2018年2月9日(星期五)舉辦之家長日。時間如下：

時間	請於下列各時段選擇出席的時間，並加上 ✓
2:30 p.m. – 3:00 p.m.	
3:00 p.m. – 3:30 p.m.	
3:30 p.m. – 4:00 p.m.	
4:00 p.m. – 4:30 p.m.	小息
4:30 p.m. – 5:00 p.m.	
5:00 p.m. – 5:30 p.m.	
5:30 p.m. – 6:00 p.m.	
6:00 p.m. – 6:30 p.m.	小息
6:30 p.m. – 7:00 p.m.	
7:00 p.m. – 7:30 p.m.	
7:30 p.m. – 8:00 p.m.	

\*本人未克出席貴校於 2018 年 2 月 9 日(星期五)舉辦之家長日。

原因：\_\_\_\_\_

家長簽署：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

家長聯絡電話：\_\_\_\_\_

學生姓名：\_\_\_\_\_

班別及學號：\_\_\_\_\_ ( )

\_\_\_\_\_年\_\_\_\_\_月\_\_\_\_\_日

\* 請於適用的方格內  加上剔號(✓)，如未能出席家長日，請列明原因。